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Punten voor de rondvraag commissie AZM de dato 21 mei 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB Portefeuillehouder Personeelszaken  

• De laatste tijd bereiken ons steeds meer signalen vanuit inwoners/merkt de fractie AB ook zelf dat zaken lang blijven liggen, uitgesteld 
worden, traag worden afgehandeld of steeds maar weer vooruit worden geschoven. Dit is te merken op onze actielijst, in de respons op 
meldingen, langer dan normaal lopende vergunning-trajecten en in de tijdens de afgelopen cie ED bij de presentatie over het KCC was 
ook tussen de regels door te horen dat er soms sprake is van personele krapte. Ook de presentatie evaluatie Kerststad was vanwege een 
ontbrekende terugblik op de financiële kaders verre van compleet.  
Het daar gebruikte woord chaos willen wij als fractie zeker niet in de mond nemen maar we maken ons wel zorgen over de ambtelijke 
slagkracht van onze organisatie. Zeker gelet op het onlangs doorlopen traject met Berenschot.  

• Bereiken boven genoemd signalen ook het College en wat wordt hiermee gedaan?  
• Is het niet zo dat de ambtelijke formatie, de afgelopen jaren over vrijwel de gehele linie is uitgebreid? Waar zitten dan de knelpunten? 

Was dat niet genoeg of wordt er te weinig gebruikt gemaakt van externe expertise of met name uitvoeringskracht in de lijn van de 
regiegemeente die we willen zijn? Of is het een kwestie van slimmer organiseren (zie voorbeeld als aangehaald bij presentatie KCC), 
helderder prioriteren of de Raad meer in positie brengen bij deze prioritering? Niet alles moet en niet alles kan, neem ons dan mee aan 
de voorkant bij de afwegingen die worden gemaakt, wellicht kan de Raad hierin helpen…  
We verzoeken de portefeuillehouder personeelszaken hierop te reflecteren en in de kaderbrief hierop terug te komen. 

 
 Portefeuillehouder Handhaving 

• Gaarne de stand van zaken met betrekking tot de Actielijst punten AZM 20, AZM 21 en AZM 22. Deze punten staan al meer dan een half 
jaar op de actielijst zonder enige rapportage of mededeling via actielijst. Dat is best al een tijdje. 

 
 

VSP Mazjerang. 
• De VSP is van mening dat de kwaliteit van dit gemeentemagazine voor de inwoners van Valkenburg aan de Geul kwalitatief duidelijk is 

vooruitgegaan. Wij hebben toch nog een verbeterpunt. Is het mogelijk om in de toekomst de evenementen op te nemen in de Mazjerang 
met de vermelding van de verkeersmaatregelen welke op de betreffende dag van het evenement worden genomen? Buiten de informatie 
van de organisatoren is dit dan voor iedere inwoner een duidelijk informatiepunt.  

 
Doorgang Grote Straat Centrum – brandweer   

• Bij het bezoek aan de Brandweer bleek dat er toch wat problemen met de luifels in de Grote Straat Centrum zijn. 
Als de luifels allemaal openstaan is het niet mogelijk om met de brandweer door deze straat te rijden. Er is nml. gebleken dat de rijbaan 
dan te smal is. Hoe wordt dit probleem opgelost? 
Het kan natuurlijk niet zijn dat bij een calamiteit de luifels van de muur worden gereden.  
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VVD Processies en verkeer 

• Afgelopen Pinksterzondag vond de eerste processie van het jaar binnen onze gemeente weer plaats in Houthem St. Gerlach. Een mooie 
traditie, maar tevens ook een 'evenement' waar een vergunning voor aangevraagd dient te worden. Een gebeurtenis waar gedurende het 
evenement dus ons inziens niet de publieke orde verstoord kan/mag worden. De deelnemers van de processie ergeren zich volgens ons, 
terecht aan langs zoemende scooters en racende fietsers.  Aangezien automobilisten ook moeten wachten tot de processie is langs 
getrokken, zou dit voor fietsers, brommers en andere voertuigen niet anders moeten zijn. Het is immers ook een kwestie van fatsoen. 
Door een boa aan het begin en einde van de processie te vragen om een oog in het zeil te houden zal dit ervoor zorgen dat een hoop 
minder overlast en ergernissen zal plaatsvinden.   
Is de portefeuillehouder bereid om bij alle processies die nog gehouden worden binnen onze gemeentegrenzen boa's in te zetten, om 
ervoor te zorgen dat de publieke orde niet verstoord zal worden?'' 

  
CDA 
 

4 mei herdenking 2024 
In de vorige commissie vergadering is hierover een vraag gesteld door de VSP. In de beantwoording door de burgemeester is aangegeven: 
• Afspraak werkgroep in acht nemen 2 minuten stilte om 20.00 uur. 
 • Herinneren winkels en horeca ondernemers aan gemaakte afspraak.   
Wij hebben nogal wat geërgerde opmerkingen gekregen dat in sommige horecalocaties de gemaakte afspraak niet in acht zijn genomen. Ook de 
provinciale herdenking op de Cauberg was niet conform planning en vond de 2 minuten stilte pas 10-15 minuten later plaats. Ook hier het nodige 
onbegrip onder de aanwezigen. 
Wij vragen de burgemeester om voor 2025 de afspraken met de horeca en de regie bij de provinciale herdenking strakker te trekken. 
Graag een reactie van de burgemeester. 
 

 


